
Referat fra AAA-Klimaråd  

1. dec. 2022 kl. 13.00 til 14.30, AS.02 

Deltagere:  Casper Fuglsang Agerbo (caag); Lars Villemoes (lv); Rebekka Arentoft (rara); Sanne Østergaard 

Nielsen (saon); Signe Dahl Iversen ( siiv), Natasha Barbesgård Hay ; Mikkel Ryberg Nikolajsen 

Afbud: Sie Woldum Tordrup  

Referent: Sanne 

 

Dagsorden: 
Tid  Emne og indstilling 
13.00 
 

1. Opfølgning på referat og godkendelse af dagsorden  
• Referater og dagsorden ligger kun på Studieupdate, Anne Lyngkilde lægger det 

op 
• Vi skal have særlig fokus på at reklamere for arbejdet i gruppen og formålet. 
• Forslag om at ideer til klimaindsatser lægges på facebook, studieupdate, tiktok! 
• Vi afholder 3 møder i foråret. 
 

13.10 2. Inspiration fra andre arbejdspladser/CAAG 
Vi diskuterer efterfølgende om der er elementer som vi vil kopiere/arbejde 
videre med på EAAA 
Casper præsenterer ideer, er vedhæftet 

 
 

13.30 3. Status på klimakompasset og benchmark/RARA 
• Klimakompasset dataindsamling ligger ved (Økonomi), Lars drøfter med Hanne 

fra Økonomi og vi tager punktet igen ved næste møde i februar  
 

13.40 4. Årshjul for arbejdet i klimarådet/LV 
• 3 møder i foråret, februar, marts og maj. 
• Nyhedsbrev, der tager Casper opgaven og følger op i huset og Lars bringer det 

videre til jordbrug og Natasja tager det ud til Hasselager. 
• På hvert møde i klimarådet skal ”postkassen tømmes” med ideer 
• Mødet i februar: tilbagemelding om klimakompasset. Forslag om at formidlings-

/kommunikationsopgaver ligger ved de studerende, drøftes til februar mødet  
• Mødet i marts:  Overshoot day som fokus emne (Casper har ansvar) og cykle på 

arbejde 
• Mødet i maj:  vil vi invitere Torben fra kantinen med, samt Mette fra Bib.  

 
14.15 5. Kommunikation fra mødet. 

• Der skal refereres at vi har lavet årshjul, at der følges op på indkomne forslag 
fra postkassen.  
 



14.20  6. Næste møder – punkter til kommende møder og tidspunkt for forårets 
møder.  

• At mødetider er kl. 12 
 

14.25 Evt. – indkomne forslag  
Postkasse: ideer derfra 
 
ang. vegetarretter skal drøftes igen med Torben, (marts møde) 
emnet fra EVA tager Sanne med til Bæredygtighedsgruppen 
ønske om CO2 beregner for skolen.  
 

14.30 Møde slut 
LV 


